
Boligkonferansen 
2022

Ved Espen Knoph, festivalsjef og gründer av Utopia



Attraktivt kulturliv

• Hva er attraktivt
kulturliv?

• Reisen til Utopia

• Hvorfor er Utopia så
viktig for regionen?

• Er Stavanger en
attraktiv kulturby?



Hva er attraktivt
kulturliv?

• Mangfold og variasjon

• Spennende og innovativt

• Populært

• Stort og bredt tilbud

• Utfordrer det etablerte

• Setter Stavanger-regionen
på kartet



Reisen til Utopia



Vi trenger
noe å leve
av, men 
også noe å
leve for



Rogalands største
musikkfestival

• 2017: 12.500

• 2018: 16.000

• 2019: 19.000 UTSOLGT

• 2020: Blæ

• 2021: Blæ blæ

• 2022: 21.000 UTSOLGT





...trengte 
kanskje 
bare å vise 
denne👈🏼



Hvorfor er en festival som
Utopia så viktig for regionen?



Setter 
Stavanger på
kartet både
nasjonalt og
internasjonalt



Skaper en
identitet til
byens unge
innbyggere



Generer
mellom 50—
60 millioner
kroner til
regionalt
næringsliv



Utfordrer de 
etablerte 
systemene 
og 
næringslivet 
til å tenke 
nytt for 
kommende 
generasjoner 



Bidrar i form av 
dugnadspenger
for over 5-
750.000 NOK til
idrettslag, korps
og foreninger
hvert år



Styrker
omdømme til
«Studentbyen
Stavanger»



Er 
Stavanger 

en
attraktiv
kulturby?



Takk for meg, og
velkommen til Utopia 
2023!


